



# Mobily Fight Cup

## التسجيل

- 128 مقعد تسجيل للاعبين الفرديين
- التسجيل سيتم عبر موقع Smash.go وسيتم التأكد من كل اللاعبين المسجلين
- يحق للاعبين المشاركة عبر حساب واحد فقط

## طريقة التسجيل

### عملية التسجيل ستتم على ثلاثة مراحل:

- سيتوجه اللاعبون إلى موقع [/https://Smash.go](https://Smash.go)
- بعد الضغط على زر 'تسجيل' سيتم إعادة توجيه اللاعبين للتسجيل على موقع Smash.go
- بعد التأكد والموافقة على اللاعبين من قبل المشرفين، سيتم تحويل اللاعبين لقناة الديسكورد الخاصة بالبطولة

## المشاركة متاحة للاعبين الموجودين داخل أراضي المملكة العربية السعودية فقط

## نظام البطولة

ستجري جميع المواجهات في الطور الفردي  
مواجهة قوس واحد، إقصاء مباشر

### ستجري المواجهات في الفترات التالية:

- مرحلة التصفيات (17 أغسطس 2021)
- دور الستة عشر وربع النهائي (18 أغسطس 2021)
- دور النصف نهائي والنهائيات (20 أغسطس 2021)

## الجوائز

### قيمة الجائزة الإجمالية: 20 ألف ريال سعودي

- المركز الأول: 11 ألف ريال سعودي
- المركز الثاني: 6 آلاف ريال سعودي
- المركز الثالث: 3 آلاف ريال سعودي



## القواعد السلوكية ومسؤوليات اللاعبين البطولة لمستخدمي أجهزة بلايستيشن فقط

- يجب على اللاعبين إبقاء تسجيل لكل مباراة شاركوا فيها حيث سيتم الاستعانة بهذه التسجيلات في حال الشك في حصول أي نوع من أنواع الغش.
- سيتم إقصاء أي لاعب يتغيب عن مواجهة ما.
- يجب على اللاعبين الدخول عبر موقع Smash.gg قبل ستين دقيقة من بداية البطولة.
- على اللاعبين الالتزام بالقوانين واللعب بنزاهة والتخلي بالروح الرياضية.
- أي تصرف مهين أو غير أخلاقي سيتسبب بإقصاء اللاعب.
- على اللاعبين التأكد من امتلاكهم لأحدث نسخة وإصدار من اللعبة.
- أي لاعب يقوم بـث البطولة، عليه الالتزام بالأمور التالية: ممنوع الشتم، يمنع استخدام تعابير عنصرية ويمنع التدخين أو تعاطي أي مادة غير قانونية.
- إذا تم العثور على أي تعديل أو اختراق غير قانوني لملفات اللعبة لدى أي لاعب، سيتم إقصاء اللاعب وحرمانه بشكل مؤبد من المشاركة في أي بطولة من تنظيم شركة ويديا أو موبايلي.
- إذا أردت التبليغ عن محاولة غش، يجب عليك تقديم مقطع فيديو كدليل بمجرد انتهاء المواجهة.
- يتحمل اللاعبون مسؤولية جودة اتصالهم وصحة جهازهم. لن يتم تأجيل أي مواجهة من مواجهات البطولة لأي سبب كان.
- إذا أردت الاحتجاج على نتيجة إحدى المواجهات، قم بالتواصل فوراً مع مشرف سيرفر الديسكورد وبلغ عن مشكلة في المواجهة على صفحة المواجهة في موقع Smash.gg.
- يحق لمشرف البطولة إقصاء أي لاعب يخالف القوانين في أي فترة من فترات البطولة.
- أي محاولة لتزوير صور أو مقاطع فيديو ستسبب بحظر مؤبد.

## التواصل والدعم

<https://discord.gg/ZbRSeRck> 



## قواعد المواجهات

- التصفيات: الفائز في ثلاث مواجهات
- النهائيات: الفائز في أول خمس مواجهات
- الوقت: 60 ثانية
- إختيار المراحل: عشوائي
- الهوي فاي: ممنوع
- وقف اللعبة أثناء المباراة: سيتم إحتساب أي شخص بإيقاف اللعبة وقت المباراة لأي سبب كان خاسر لتلك المباراة
- المماطلة والتأخير: أي عملية مماطلة أو تأخير أو خروج من الخرفة سيتم احتسابه خاسراً من قبل المنظمين
- الإعادة: قد يتم طلب إعادة الجولة أو المباراة من قبل المنظمين في حال بعض الظروف كوجود بعض التعليق أو أي حدث خارج عن القدرة على إدارة المباريات وخلافه
- إتصال الإنترنت: إذا تعذر لاعب أو جولة بسبب إتصال الإنترنت، فإنه من حق المنظم طلب إثبات صوري لتأكيد جودة سرعة إتصال اللاعبين، وفي حال عدم قدرة إثبات أحد اللاعبين خلال (10 دقائق) سوف يتم إحتساب مخالفة على اللاعب
- تغيير الشخصية: يسمح للاعب الخاسر فقط بتغيير شخصيته، مع إستمرار الفائز بنفس شخصيته



# Rules and Regulations

## Registrations

- 128 registration slots for solo players.
- Registrations happen through the Smash.gg microsite and all registered players will be verified.
- Users are allowed to play using one account only.

## Registration Method

The registration consists of a three stage registration process:

- Players will head to <https://Smash.gg/>
- After clicking 'Register' players will be redirected to register on Smash.gg
- Once verified and approved by the admins, players will be redirected to the tournament discord page

**Only players residing in Saudi Arabia are allowed to participate in the tournament.**

## Tournament Format

All matches will be single battle mode.  
Single bracket, single elimination.

The matches will be happening through these phases:

- Qualification (17th August 2021)
- Round of 16 & Quarter Finals (18th August 2021)
- Semi Finals & Finals (20th August 2021)

## Prizes Split

**Total Prize Pool: 20,000 SAR**

1st Place: 11000 SAR  
2nd Place: 6000 SAR  
3rd Place: 3000 SAR



## Players Responsibilities & Guidelines

The tournament is only for PlayStation users



- Players must keep a recording of the games they play as they will be used in case cheating is suspected.
- Not showing up to any of the subsequent matches will result in disqualification.
- Players must check in via Smash.gg platform 60 minute before the tournament starts.
- Players must abide by the rules and play honorably and sportsmanship-like. Any acts deemed disrespectful or inappropriate will result in disqualification.
- Players must ensure they possess the latest released version of the game.
- Players streaming the tournament MUST adhere to the following rules: NO cursing, NO racist remarks, NO Smoking or using illegal substances.
- Any players who are discovered to have modified or hacked the game's file in any illegal way will be disqualified and barred from participating in Webedia Group and Mobily tournament permanently.
- In case you want to report a player for cheating, please provide video evidence immediately after the match ends.
- Players are responsible to ensure their connection and hardware is in good condition. The tournament matches will not be delayed for any reason.
- In case you want to protest the result of a match, please contact the discord server's admin immediately and report a match issue at Smash.gg from the match page.
- The tournament's admins have the right to disqualify any player breaking the rules during any of the tournament's stages.
- Any attempt to try to fake screenshots or results will result in a permanent ban.

## Communication & Support



<https://discord.gg/ZbRSeRCK>

## Game Rules



Qualifiers to Quarter Finals: Best of 3

Semi-Finals & Finals: First to 5

Timer: 60 seconds

Stage Select - Random

Wi-Fi: Banned

## PAUSES

If a Player either intentionally or accidentally pauses the Game by either pressing the start button or unplugging their own, or their opponent's controller, the Player who paused forfeits the current Game.

## RESTARTS

Tournament Organizers may order a Game or Match restart due to exceptional circumstances, such as if a bug significantly affects a Player's ability to play or a Game or Match is unable to finish.

## STALLING

Stalling, exiting out of the match lobby or excessively delaying the Game or Match, may result in a Game or Match forfeit at the discretion of Tournament Organizers.

## INTERNET CONNECTIVITY

If a Game or Match is significantly impaired by one or both Player's Internet Connectivity quality, it is the responsibility of a Player to contact a Tournament Organizer. Tournament Organizers have the right to request visual confirmation of a Player's connection speeds and failure to provide requested verification within ten (10) minutes may result in penalty.

**Character change: The losing Player of the preceding Match may choose to change characters**